



## BLUE PLATFORM VERIFICATION

To the Magnificent and Most Venerable Ones!

Most respectful greetings to the magnificent and most revered ones—H.H. Dorje Chang Buddha III; H.H. Great Dharma King Sakya Trizin, the supreme leader of the Sakya order; H.H. Great Dharma King Dodrupchen, the supreme leader of the Longchen Nying-thik; H.H. Great Dharma King Penor, the supreme leader of the Nyingma sect; H.H. Dharma King Omniscience Jamyang Lungdok third Gyaltsen Achuk; H.H. Great Dharma King Jigme Dorje, the supreme leader of the Jonang sect; H.H. Great Dharma King Zunsheng Yeshe Norbu; and other dharma kings and rinpoches of holy virtue!

Based upon the letters that our organizations received concerning questions about the recognition of H.H. Dorje Chang Buddha III, our organizations have established a Blue Platform Verification. We did this in order to protect the holy and solemn image of the Buddhas and Bodhsattvas, safeguard the true dharma of the Tathagata, uphold the wisdom of living beings whereby they may become liberated, spread right views, and avoid the ignorant slandering of holy beings that engenders negative karma and results in karmic retribution. Our organizations are not doing this to disrespectfully embarrass H.H. Dorje Chang Buddha III and the dharma kings and rinpoches who recognized and corroborated the identity of H.H. Dorje Chang Buddha III. We respectfully request that H.H. Dorje Chang Buddha III and those dharma kings and rinpoches understand our position and forgive us. For details concerning the Blue Platform Verification, please consult our announcement published in various media in 2003. However, the award for successfully duplicating those works as stated in that announcement has been increased to US\$20,000,000.

Master Wan Ko Yee  
International Cultural Institute  
International Buddhism Sangha  
Association  
Sanger Mission  
Universal Enlightenment  
Association

We have received slanderous letters from people based on evil views. We have established a Blue Platform to respond as follows:

1. Is it evil or is it correct?
2. Is the realization of holy beings high or are the abilities of ordinary people high?
3. Is it the wisdom of the Buddhas and Bodhisattvas or is it the ignorance and stupidity of evil demons?
4. If what you said is not slanderous, why are you unable to obtain the \$12,000,000 award and prove that you have the wisdom of holy beings rather than the ignorance of those with evil views?
5. You could use that \$12,000,000 award to build temples or do charitable work. Moreover, in winning that award you would prove that H.H. Dorje Chang Buddha III is false and what you say is true. Unfortunately for you, those with evil views do not give rise to wisdom. Thus, you do not have the ability to obtain that award. Although you use slanderous words to hide your heresy, you cannot hide your lack of abilities. Why don't you let everyone see whether you are as true as gold or as false as copper? Wouldn't the truth then be clear?

Master Wan Ko Yee International Cultural Institute  
International Buddhism Sangha Association  
Sanger Mission  
Universal Enlightenment Association

收到邪說之人的誹謗函詞，設藍台答覆如下：

1. 是邪是正？
2. 是聖者的證量高，還是凡夫的能力強？
3. 是佛菩薩的智慧境界，還是邪魔的愚癡無能？
4. 如果你不是誹謗，為什麼你沒有本事拿走這1200萬美金，證明你具聖者的智慧、而不是邪說的愚癡呢？
5. 1200萬美金拿去修寺廟或做善事，同時也證明三世多杰羌佛是假的，證明你講的話是真的。可惜邪惡不生慧，因此做不到，無法獲得獎金，除了用誹謗遮醜，但蓋不住無能的本質，是金還是銅，拿出來大家看看，不就清楚了嗎？

義雲高大師國際文化基金會  
國際佛教僧尼總會  
聖格講堂  
普覺會

## 藍台印證

偉大至尊的三世多杰羌佛、薩迦派總教主天津大法王、龍欽寧提總教主多智欽大法王、寧瑪派第三任總教主貝諾大法王、降養隆多加參遍智法王、覺囊派總教主吉美多吉大法王、尊勝益西諾布大法王等聖德法王仁波且們，法駕大安！

鑒於本會收到來自對認證三世多杰羌佛的疑問信函，因此，為了維護佛菩薩的神聖莊嚴形象和如來正法，為了維護眾生的慧命而正見開敷，以免愚癡謗聖而黑業纏身，招致惡果，因此本會才設立藍台印證，此作法非是以不敬之舉來為難三世多杰羌佛和諸位認證、附議的法王仁波且們，在此敬請三世多杰羌佛和法王仁波且們理解原諒。至於具體印證辦法請參見我們四機構於2003年在各大媒體上的公告，但複製成功後的獎金提高到美金兩千萬元。

義雲高大師  
國際文化基金會  
國際佛教僧尼總會  
聖格講堂  
普覺會